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内容概要

这本书有以下几个特点：    1、本书大大地补充和完善了我国现有小学英语教材中的会话内容，是一本
内容丰富，操作性强的小学生口语辅导材料。
    1、本书的会话内容包含了小学生生活的各个方面：自我介绍，互相问候，结识新朋友，谈论天气，
交流学习兴趣，邀请小朋友周末去看电影、看球赛、去野生动物园，要求帮助，提出劝告，交流思想
，等等。
    3、每篇会话围绕着一个主题；第一篇会话的题目既是该篇的主题，又是该算会话的一个主要名型，
要求学生再三操练，牢固掌握。
围绕着主题的会话情景真实，符合小学生的年龄和兴趣特点。
    4、每一篇会话中的生词和表达方式都已列出，便于学生和复习。
    5、本书每一单元中的置换练习，是对每一篇会话中应掌握的重要表达方式的操练。
单元末尾的练习，是对学生掌握程度的检查，书末附有答案。
    6、本书配有录音带，便于学习和模仿。
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书籍目录

1 Welcome,Lucy!2 Nice to Meet You3 Go and Introduce Youself4 Come and Meet My Friend!5 Wel Call Her
Bety6 Do You Know Any of Those People?7 How Are You Doing?8 I Haven't Seen You for Ages9 What Year
Were You Born in?10 What Do You Often Do in Your Spare Time?11 Are Those Your Books?12 Have Fun13
What Time Do You Get Up Every Day,John?14 I'm on Time Today15 How Do You Usually Come to School?16
Could You Show Me Round Our Shcool?17 Do You Like Those Subjects?18 Which Day Do You Like Best?19
What Date Is Tomorrow?20 Whose Pen Is This?21 Could I Use Your Dictionary a Moment?22 Can You Help
Me?23 What's Our Homework for Today?24 What Are You Doing Right Now?25 Do You Speak Chinese?26
That's the Life for Me27 I'm Learning to Skate28 Let's Play Ping-Pong29 What Are You Going to Do After
School?30 You Can Use Mine⋯⋯
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